

Cairo, Egypt, 23 March 2023	القاهرة في ٢٣ مارس ٢٠٢٣
Messrs. Disclosure Department	السادة/ إدارة الإفصاح
The Egyptian Exchange	البورصة المصرية
Dear Sirs,	
Referring to the preliminary non-binding offer dated 24 October 2022 submitted by Sixth of October for Development and Investment Company S.A.E. "SODIC" to Orascom Development Egypt S.A.E "ODE" for the acquisition of the entire share capital of Orascom Real Estate S.A.E. (the "Target Company"), after careful consideration and mutual discussions with ODE, the management of SODIC has decided to withdraw from the acquisition process of the Target Company.	بالإشارة الى العرض المبدئي الغير ملزم المقدم من شركة السادس من أكتوبر للتنمية والاستثمار ش.م.م. ("سوديك") الى شركة اوراسكوم للتنمية مصر ش.م.م. بتاريخ ٢٤ أكتوبر ٢٠٢٢ للاستحواذ على كامل أسهم شركة أوراسكوم العقارية ش.م.م. ("الشركة المستهدفة")، بعد التشاور مع شركة اوراسكوم للتنمية مصر ش.م.م. ترغب شركة سوديك أن تفصح عن قرار إدارة الشركة بعدم الاستمرار في صفقة الاستحواذ على الشركة المستهدفة.
This decision was based on the results of SODIC's current market strategic reviews which concluded that SODIC should not proceed with the transaction.	وجاء هذا القرار بناء على نتائج الخطط السوقية الحالية لشركة سوديك والتي رجحت عدم الاستمرار في الصفقة في الوقت الحالي.
Sixth of October for Development and Investment Company S.A.E "SODIC"	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،، شركة السادس من أكتوبر للتنمية والإستثمار "سوديك"

Just 191



أحمد عجازي